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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din data 

de 19 iunie 2025, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 19 

iunie 2025, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și art. 

134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a Guvernului 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, în baza 

Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 154/13 iunie 2025, consilierii 

judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 10839/13 iunie 2025. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în ziarul 

„Háromszék” și pe site-ul WeRadio. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 26 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci sunt prezenți în 

total 27 de persoane cu drept de vot. Lipsesc consilierii Benkő Erika, Bocan Ioan-Marcel, 

Kiss Imre și Mike Gabriella 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea consiliului, 

şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de persoane cu drept de vot, drept urmare 

declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, iar 

în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Papp Adolf-József – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. András-Nagy Róbert – manager, Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. Fogolyán 

Kristóf”; 

- Dl. Rusz István – director, Asociația Clubul Sportiv SEPSI – SIC; 

- Dl. locotenent colonel Mihai Martin, Structura Teritorială pentru Probleme 

Speciale a Judeţului Covasna; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii serviciilor/ 

compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 
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Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

15 mai 2025, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean Covasna 

www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea formulării 

eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 27 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 15 mai 2025. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse la 

dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna şi 

al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2025; 

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea execuţiei bugetelor pe trimestrul I al 

anului 2025; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Spitalului Județean de Urgență ,,Dr. 

Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe cu proiectul „Dotarea structurilor care tratează 

pacient critic cu AVC din cadrul Spitalului Județean de Urgență "Dr. Fogolyán 

Kristóf" Sfântu Gheorghe” la apelul de proiecte Investiții de tip dotare în 

infrastructura publică a unităților sanitare care tratează pacient critic cu patologie 

vasculară cerebrală acută, Cod apel nr. 

PS/643/PS_P3/OP4/RSO4.5/PS_P3_RSO4.5_A7, finanțat în cadrul Programului 

Sănătate, Obiectivul specific: RSO4.5 Asigurarea accesului egal la asistență medicală 

și asigurarea rezilienței sistemelor de sănătate, inclusiv în ceea ce privește asistența 

medicală primară, precum și promovarea tranziției de la îngrijirea instituționalizată 

către îngrijirea în familie sau în comunitate (FEDR); 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită Spitalului Județean 

de Urgență „Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe a unor dotări și echipamente, 

achiziționate în cadrul proiectului ,,Extinderea unității de primire urgențe și 

amenajare cale de acces ambulanțe la Spitalul Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán 

Kristóf” Sfântu Gheorghe”; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei cadastrale pentru 

dezmembrarea construcției înscrise în Cartea funciară nr. 28523 Bodoc, nr. cad. 

28523-C1, în trei unități individuale; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere cu titlu gratuit din 

domeniul public al Orașului Întorsura Buzăului în domeniul public al Județului 

Covasna a imobilului situat în orașul Întorsura Buzăului, sat Floroaia nr. 144, 

județul Covasna; 

http://www.cjcv.ro/
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7. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării de către Comuna Estelnic a 

lucrărilor edilitare subterane aferente obiectivului de investiții „Alimentare cu apă 

în Satele Estelnic și Valea Scurtă, Comuna Estelnic, județul Covasna” de-a lungul 

sectorului de drum județean DJ114, identificate prin Cărțile funciare nr. 24776, 

24782, 25391, 25397, 25386, comuna Estelnic; 

8. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea și implementarea în județul Covasna a 

Programului multianual „Primul Ghiozdan”, menit să sprijine învățământul școlar 

din județul Covasna; 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și 3 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 130/2024, privind alocarea unei sume din bugetul local al 

Județului Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea ACS Sepsi-

Sic în competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte, 

handbal, fotbal de sală sezon competițional 2024-2025, juniori și seniori, respectiv 

organizare evenimente și competiții sportive” al Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC 

în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și 

completările ulterioare; 

10. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și 3 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 132/2024 privind alocarea unei sume din bugetul local al 

Județului Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea echipelor de 

baschet în CN de adulți și juniori” al Asociației Clubul Sportiv KSE – secția baschet în 

baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și 

completările ulterioare; 

11. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 104/2024 privind schimbarea denumirii Ansamblului de 

Dansuri „Trei Scaune – Háromszék”, precum și aprobarea Organigramei, a Statului 

de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ale acestuia; 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 116/2022 privind preluarea și includerea Centrului de zi pentru 

consiliere și sprijin pentru părinți și copii – Sfântu Gheorghe, în structura 

organizatorică a Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 

Covasna și aprobarea regulamentului de organizare și funcționare al acestuia; 

13. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 47/2023 privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare a Comitetului pentru accelerarea procesului de dezinstituționalizare și 

de prevenire a instituționalizării la nivelul județului Covasna; 

14. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 87/2020 pentru stabilirea componenței Colegiului director al Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna; 

15. Proiect de hotărâre privind propunerea de actualizare a Monografiei economico-

militare a județului Covasna, Ediția 2025;  

16. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 
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Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 27 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot lua 

parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 

înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 7, 11, 12, 13, 14 și 15 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

- pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6, 8, 9 și 10 este 

necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna şi al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2025; 

 

Materialul conține niște puncte financiare importante. 

Primul este includerea în bugetul nostru a sumei 1 milion de lei, sumă care ne-a fost 

acordată de către Consiliul Județean Galați.  

Acum exact două săptămâni, colegul meu, domnul Costea, Președintele Consiliului 

Județean Galați, m-a sunat și a oferit din partea Județului Galați un sprijin financiar de 1 

milion de lei, un ajutor de urgență pentru înlăturarea efectelor calamităților naturale care 

au avut loc în luna mai în județul Covasna. 

Sincer, m-a surprins în sens pozitiv, mai ales că acest gest pe care l-au făcut este 

peste puterile financiare a unui județ. 

Anul trecut și ei au suferit mult, au fost inundate 28 de unități administrativ-

teritoriale din județul Galați. 

Colegul meu a specificat că ei știu ce însemnă inundațiile. 

Sincer, m-a surprins, m-a și emoționat! 

Astăzi includem suma respectivă în bugetul nostru, iar data viitoare, când vor fi 

gata toate procesele-verbale ale calamităților, evaluările și cuantificările calamităților din 

comunele afectate, desigur o să acordăm acelor comunități care au fost afectate, desigur în 

măsura pagubelor evaluate și cuantificate așa cum au fost aprobate de Comitetul Județean 

pentru Situații de Urgență. 

Un alt punct din proiectul de hotărâre se referă la includerea în bugetul nostru a 

sumei de 705,65 mii lei din partea Societății Gospodăria Comunală SA Sfântu Gheorghe, 

dividendul cuvenit județului Covasna pe anul 2024. 
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Din această sumă o să asigurăm o parte din finanțările programelor sportive 

din sezonul competițional 2025-2026. 

La fel includem și suma 250 mii lei pe care o primim din partea Ministerului 

Agriculturii și Dezvoltării Rurale în vederea realizării activității de neutralizare a 

subproduselor de origine animală care nu sunt destinate consumului uman.  

Deci, acestea sunt cele mai importante puncte din această rectificare de buget.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

aprobarea execuţiei bugetelor pe trimestrul I al anului 2025; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea participării Spitalului Județean de Urgență ,,Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu 

Gheorghe cu proiectul „Dotarea structurilor care tratează pacient critic cu AVC din cadrul 

Spitalului Județean de Urgență "Dr. Fogolyán Kristóf" Sfântu Gheorghe” la apelul de 

proiecte Investiții de tip dotare în infrastructura publică a unităților sanitare care tratează 

pacient critic cu patologie vasculară cerebrală acută, Cod apel nr. 

PS/643/PS_P3/OP4/RSO4.5/PS_P3_RSO4.5_A7, finanțat în cadrul Programului Sănătate, 

Obiectivul specific: RSO4.5 Asigurarea accesului egal la asistență medicală și asigurarea 

rezilienței sistemelor de sănătate, inclusiv în ceea ce privește asistența medicală primară, 

precum și promovarea tranziției de la îngrijirea instituționalizată către îngrijirea în familie 

sau în comunitate (FEDR); 

 

Acest program vizează dotarea cu infrastructură sanitară a acelor unități care 

tratează pacienți critici de patologie vasculară cerebrală acută. 
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Este un proiect european și data limită de depunere este marți, 24 iunie 2025.  

Valoarea proiectului este de 7 milioane de lei din care 51% este susținut de Uniunea 

Europeană, 2% de Consiliul Județean Covasna și 47% de Guvernul României. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea dării în folosință gratuită Spitalului Județean de Urgență „Dr. Fogolyán Kristóf” 

Sfântu Gheorghe a unor dotări și echipamente, achiziționate în cadrul proiectului 

,,Extinderea unității de primire urgențe și amenajare cale de acces ambulanțe la Spitalul 

Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe”; 

 

Este vorba despre programul ,,Extinderea unității de primire urgențe și amenajare 

cale de acces ambulanțe la Spitalul Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu 

Gheorghe” care a fost finalizată și în anexă sunt cuprinse echipamentele care vor fi 

predate.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Documentaţiei cadastrale pentru dezmembrarea construcției înscrise în Cartea 

funciară nr. 28523 Bodoc, nr. cad. 28523-C1, în trei unități individuale; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea solicitării de trecere cu titlu gratuit din domeniul public al orașului Întorsura 

Buzăului în domeniul public al județului Covasna a imobilului situat în orașul Întorsura 

Buzăului, sat Floroaia nr. 144, județul Covasna; 

 

Este vorba despre extinderea Școlii Gimnaziale Speciale Sfântu Gheorghe. 

În Școala Specială sunt înscriși 376 de elevi și se vede o creștere treptată. 

În zona Buzaielor sunt peste 50 de copii nevoiași și am ajuns la concluzia că trebuie 

să înființăm un centru și în Întorsura Buzăului, pentru toată zona. 

Am cerut sprijin logistic de la domnul Primar și dânșii au găsit o locație potrivită. 

Noi print-un act preluăm acest imobil, dacă dați și dumneavoastră acordul, după care îl 

renovăm și îl punem în funcțiune și înființăm un centru sub Școala Gimnazială Specială 

din Sfântu Gheorghe, unde pot învăța copii cu nevoi speciale la învățătură. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea realizării de către Comuna Estelnic a lucrărilor edilitare subterane aferente 

obiectivului de investiții „Alimentare cu apă în Satele Estelnic și Valea Scurtă, Comuna 

Estelnic, județul Covasna” de-a lungul sectorului de drum județean DJ114, identificate 

prin Cărțile funciare nr. 24776, 24782, 25391, 25397, 25386, comuna Estelnic. 

 

Este nevoie de acordul nostru, deoarece conducta va trece lângă drumul județean și 

noi trebuie să dăm acordul, ca să poată să implementeze programul „Alimentare cu apă în 

Satele Estelnic și Valea Scurtă, Comuna Estelnic, județul Covasna’’ finanțat din programul 

Național de Investiții ”Anghel Saligny”.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

aprobarea și implementarea în județul Covasna a Programului multianual „Primul 

Ghiozdan”, menit să sprijine învățământul școlar din județul Covasna;  

 

De fapt nu este vorba de implementare pentru că îl implementăm de 13 ani, ci este o 

reimplementare pentru că ciclic adoptăm această hotărâre, acum este vorba despre ciclul 

2025-2028. 

Este cel mai popular program al Consiliului Județean Covasna.  

De 13 ani, în fiecare an acordăm câte un ghiozdan cu rechizite școlare pentru toți 

copii din județ care încep clasa pregătitoare. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Înainte de punctul nouă domnul consilier Ambrus József vrea să intervină cu o 

informare. 

Ambrus József: Colegul nostru Bocan Ioan-Marcel a formulat niște întrebări 

referitoare cu Clubul Sepsi SIC. Unele erau chiar pertinente la care încerc să dau explicații. 

M-a întrebat care sunt indicatorii de performanță, indicatorii de rezultate pe anul 

2025-2026. 

Răspunsul este simplu: 

Anul competițional 2025-2026 nu a început încă. 

Nici Consiliul Județean și nici Municipiul Sfântu Gheorghe încă nu am lansat aceste 

proiecte. 

Domnul Președinte a zis astăzi că urmează și această lansare.  

Referitor la doua întrebare cu privire la indicatorii și rezultate de performanță:  

- În anul competițional 2024-2025, la baschet ajungerea până la faza finala a ligii 

naționale de baschet feminin, asta însemnă primele patru. Vă informez că suntem din nou 

campioanele României, deși toată lumea ne aștepta pe locul 4. 

- Calificarea la turneul final al Cupei României, nu numai că ne am calificat dar am 

și câștigat, deci din nou suntem pe primul loc. 
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- Tenis de masă: încă nu s-a terminat, suntem în finală cu Steaua București. 

- Secția de lupte: toată lumea cunoaște că este minimum că suntem campioni 

naționali, atât Incze Kriszta cât și Axente Cătălina sunt campioane ale României cu 

participare la mondiale și la olimpiadă. 

- Ciclismul la fel, minimul este să fii campion național și este campion național și 

balcanic. 

- La handbal junioare: la participare competiții s-a ajuns cu niște fete excepționale la 

final edge. La senioare cu toate că au între 17 -19 ani  

Deci, eu cred că pentru un club atât de mic și tânăr performanțele sunt 

extraordinare. 

O altă întrebare a fost: din sportivii pe care le avem, câți sunt de naționalitate 

română și câți sunt străini? 

În momentul de față la Sepsi SIC sunt legitimați 197 de sportivi din care 4 sunt 

străini și 193 sunt români.  

Evident, pe lângă acești 197 de sportivi mai sunt aproximativ 30 de antrenori, 

antrenori secunzi, chineto-terapeuți etc. 

A mai fost o întrebare, dacă ieșim în județ, dacă sponsorizăm și alte unități 

administrativ-teritoriale? 

Trebuie înțeles că suntem o echipă din Sfântu Gheorghe, dar cu toate acestea echipa 

de baschet, am ieșit și am făcut o colaborare foarte bună cu orașul Covasna, cu Zăbala și 

am început o colaborare, se pare destul de frumoasă, cu Întorsura Buzăului.  

Deci, am vrut neapărat să vă informez. 

Vă mulțumesc! 

Tamás Sándor: Vă mulțumim! 

Din păcate domnul coleg Bocan nu este prezent, dar informarea a fost corectă.  

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexelor nr. 1 și 3 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 130/2024, 

privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv „Participarea ACS Sepsi-Sic în competițiile interne și internaționale 

de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte, handbal, fotbal de sală sezon competițional 2024-

2025, juniori și seniori, respectiv organizare evenimente și competiții sportive” al 

Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului 

nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József:La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Ale intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 

alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexelor nr. 1 și 3 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 132/2024 

privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv „Participarea echipelor de baschet în CN de adulți și juniori” al Asociației 

Clubul Sportiv KSE – secția baschet în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului 

nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 104/2024 

privind schimbarea denumirii Ansamblului de Dansuri „Trei Scaune – Háromszék”, 

precum și aprobarea Organigramei, a Statului de funcții și a Regulamentului de 

organizare și funcționare ale acestuia; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Tusa Adorján: Nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Tusa Adorján, conform art. 228 alin. (1) și (2) 

din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 



 11 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 116/2022 privind 

preluarea și includerea Centrului de zi pentru consiliere și sprijin pentru părinți și copii – 

Sfântu Gheorghe, în structura organizatorică a Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Covasna și aprobarea regulamentului de organizare și funcționare al 

acestuia; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 47/2023 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Comitetului pentru accelerarea 

procesului de dezinstituționalizare și de prevenire a instituționalizării la nivelul județului 

Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 87/2020 pentru 

stabilirea componenței Colegiului director al Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 
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Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cincisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

propunerea de actualizare a Monografiei economico-militare a județului Covasna, Ediția 

2025;  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șaisprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă întreb dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


